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Nuotolinė konferencija 

Konferencijos registracijos pradžia - 18:00 val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Dominykas Tvaska 

Konferencijos sekretoriai: Dominykas Macys, Ernestas Rusilas 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1.Registracija; 

2.Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai, kvorumo tikrinimas; 

5. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas; 

6. Klausimų sesija; 

7. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA AGAI veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

10. Kandidatų į VGTU SA prezidento pareigas prisistatymai; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA prezidento rinkimai; 

13. VGTU SA AGAI Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę neeilinę rinkiminę 

konferenciją; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 19 seniūnai iš 31 . Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA pirmininkas Dominykas Tvaska atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininku pasiūlyta Dominykas Tvaska. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Dominykas Macys ir Ernestas Rusilas.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai, kvorumo 

tikrinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: pasiūlymų nėra. 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Gintarė Paulavičiūtė, Matas Šimonis ir Deividas 

Aliukas. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Gintarė Paulavičiūtė, Matas 

Šimonis ir Deividas Aliukas. 

Balsų skaičiavimo pirmininku išrinkta: Gintarė Paulavičiūtė. 

 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 19 seniūnai iš 31 . Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

 

5. VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas 
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VGTU SA AGAI pirmininkas Justas Fedorovičius pristato VGTU SA AGAI veiklos 

ataskaitą už 2020 m. lapkričio 1 d. – 2021 m. kovo 1 d. laikotarpį. 

 

6. Klausimų sesija 

VGTU SA AGAI pirmininkas Justas Fedorovičius atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA AGAI veiklos ataskaitą už 2020 m. lapkričio 1 d. – 2021 m. kovo 1 d. 

laikotarpį. 

Vilius Adomavičius AMf-19/1 : Ar buvo pamiršti ketvirto kurso seniūnai ir vyresni? Nes 

mes negavome žinučių. 

Justas Fedorovičius Ats.: Susitikimus organizavo mano vicepirmininkas per zoom, su 

pirmo ir antro kurso studentais pavyko susitikti ir pabendrauti. Tačiau, kai bandėme 

bendrauti su vyresnio kurso studentais, sulaukėme atsakymo, jog dėl užimtumo daugelis 

negali dalyvauti. Todėl su jais bendravome asmeniškai.   

Matas Šimonis komentaras: Aš suprantu viską, todėl rašiau asmeniškai visiems. 

Justas Fedorovičius papildymas: Galbūt nematėte žinutės, nes tikrai su visais buvo 

bendrauta. 

 

Adena Janusauskaitė OPfau-19: Klausimas būtų apie uniformas? 

Justas Fedorovičius Ats.: Uniformos dar kol kas nėra išdalintos, nes šiuo metu yra šalyje 

karantinas. Todėl negalime susirinkti universitete ir išdalinti visiems vienu metu ir dar 

ne visi yra Vilniuje, todėl taip pat būtų nepatogu. Dėl to mes laukiame karantino 

švelninimų ir kai bus galime susirinkti visiems, tada ir planuojame išdalinti uniformas.  

 

7. VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AGAI pirmininkas Justas Fedorovičius pristato VGTU SA AGAI finansinę 

ataskaitą už 2020 m. lapkričio 1 d. – 2021 m. kovo 1 d. laikotarpį. 

 

8. Klausimų sesija 
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VGTU SA AGAI pirmininkas Justas Fedorovičius atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA AGAI finansinę ataskaitą už 2020 m. lapkričio 1 d. – 2021 m. kovo 1 d. 

laikotarpį. 

Dominykas Tvaska: Kodėl išleidote tik 10 eurų? 

Justas Fedorovičius Ats.: Ne mes nustatome kortelės mokesčius, daugiau išlaidų 

nebuvo, nes nubuvo, kur juos leisti. Buvo keli renginiai, tačiau visi prizai ir finansai 

buvo gauti iš rėmėjų ir partnerių, dekanato.  

 

Vilius Adomavičius AMf-19/1 komentaras: Žinutę radau, viskas gerai. 

 

9. VGTU SA AGAI veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VGTU SA AGAI veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 19 

Už – 18 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

VGTU SA AGAI veiklos ataskaita patvirtinta. 

 

Balsavime dėl VGTU SA AGAI finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių delegatų skaičius – 19 

Už – 18 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

VGTU SA AGAI finansinės ataskaita patvirtinta 

 

10. Kandidatų į VGTU SA prezidento pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VGTU SA prezidento pareigas: Ieva Gudinaitė, Aistis Mozūraitis 

ir Paula Valaitytė. 
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11. Klausimų sesija 

Kandidatai į VGTU SA prezidento pareigas atsako į kylančius klausimus. 

Paulius Leščiauskas AMf-18/2: Klausimas visiems kandidatams. Kaip žinote pas mus 

fakultete kyla problemų su SPK susitikimai. Tai kaip jūs žadate tvarkyti šią situaciją? 

Paula Valaitytė Ats.: Girdėjau, jog pas jus SPK susitikimai nevyksta, o jei ir vyksta tai 

nevisai legaliai. Pirmiausia reiktų eiti per administraciją, su ja daugiau bendradarbiauti. 

Taip pat bendrauti su studentais. Nes tik bendradarbiavimas gali užtikrinti, jog būtų 

organizuojami susitikimai.  

Aistis Mozūraitis Ats.: Norėčiau pridurti, jog be aktyvaus studento SPK negali veikti, 

todėl reikia pradėti nuo to. Reiktų rasti aktyvų studentą, kuris pats domėtųsi ir eitų į 

susitikimus.  

Ieva Gudinaitė Ats.: Pritarčiau Aisčiui, pirmiausia reikia aktyvių studentų, kurie norėtų 

bendrauti su SPK. O jeigu yra problemų su administraciją, kad nekviečia studentų į 

susitikimu, tai reiktų atsisėsti su jūsų administraciją ir pakalbėti. 

 

 Adena Janusauskaitė OPfau-19: Kokia jūsų pozicija dėl partnerystės su ESN VILNIUS 

TECH studentų organizaciją? 

Ieva Gudinaitė Ats.: Ačiū už klausymą. Manyčiau, jog universitete yra tikrai daug 

erasmus studentų, todėl reikėtų palaikyti ryšį su ESN studentų organizacija. Reiktų su 

jais bendradarbiauti.  

Paula Valaitytė Ats.: Partnerystė su ESN tikrai svarbi. Tiek jie, tiek mes galime gauti 

abipusės naudos. Kadangi esame studentų organizacija todėl turime atstovauti visiems 

studentams. Svarbu bendradarbiauti, reiktų juos įtraukti į diskusijas, įvairias veiklas.   

Aistis Mozūraitis Ats.: Iki šiol nebuvo bendradarbiavimo su ESN, o jiems tiesiog buvo  

„numesti“ užsienio studentai. Nebuvo normalios dvikalbystės universitete, todėl jie 

tiesiog turėjo dirbti su užsieniečiais. Tačiau dabar studentai turi neblogus kontaktus su 

užsieniečiais, todėl galima dabar bendradarbiauti. Taip pat bendradarbiaujant galima 

rasti tam tikrus „erasmus“ programos sprendimus.  
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Adena Janusauskaitė OPfau-19 komentaras: Bandėme praeitais metais šią partnerystę 

pradėti, bet niekas neįvyko. Todėl tikiuosi, kad naujas prezidentas galės šią situaciją 

pakeisti.  

 

Justas Fedorovičius  VGTU SA Pirmininkas: Kiekvienas fakultetas turi vienodas 

problemas, bet kokias specifines problemas jūsų nuomone turi AGAI? 

Aistis Mozūraitis Ats.: Didžiausios problemos kyla su praktikom, nes ribotos galimybės.  

Paula Valaitytė Ats.: Galėčiau pridurti, jog tikrai skraidymo praktikų problemos ir nėra 

pakankamai galimybių. Be šios problemos manyčiau, jog AGAI studentai dažnai 

negauna laiku tvarkaraščio ar jis turi trūkumų. Šią problemą reiktų spręsti 

bendradarbiaujant su administraciją ar kitus fakultetus paskatinti greičiau susidėlioti 

tvarkaraščius. Taip pat girdėjau, jog problemų kyla su įrangą, tas pats jūsų angaras 

neišnaudojamas pilnai įrangai sudėti.  

Ieva Gudinaitė Ats.: Mano atsakymas toks pat kaip Aisčio ir Paulos, girdėjau, kad turit 

problemų su praktikom ir tvarkaraščiais, todėl negaliu nieko daugiau pasakyti.  

Justas Fedorovičius  VGTU SA Pirmininkas klausimo papildymas: Kaip spręstum 

orlaivių pilotavimo praktikų problemą? 

Aistis Mozūraitis Ats.: Gal galima suteikti galimybes ne tik VGTU praktiką, nes 

lėktuvas pakankamai didelė investicija, bet gal galima nuomotis lėktuvus ir 

instruktorius. 

 

Gabrielė Vosyliūtė DATf-18  Universitete turime specialių poreikių  studentų. Kaip 

manote, ar universitetas skiria pakankamai dėmesio specialių poreikių užtikrinimui? 

Aistis Mozūraitis Ats.: Problema yra ne ta, kad universitetas nenori suteikti galimybių 

studentams su specialiais poreikiais, o kad nežino būtent kuriems studentams reikia tos 

pagalbos. Reiktų komunikuoti su studentais.  

Paula Valaitytė Ats.: Aš pritarsiu, kad tikrai nėra užtikrinama individualių poreikių 

turintiems žmonėms pagalba. Sprendimas būtų ir mums labiau prisidėti, turime 
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kuratorių sistemą. Tai padėtų įvykti komunikacijai. Tai pat tos pagalbos gali ne iš karto 

prireikti, todėl tai vienas iš mano tikslų padėti studentams visais aspektais.  

Ieva Gudinaitė Ats.: Ieva per savo penkerius metus universitete nesu daug susidūrusi su 

tokiais žmonėmis, tačiau jei atsitikdavo taip, kad atsiranda žmonių, kuriems reikia 

pagalbos, tai universitetas tuo pasirūpindavo. Tik per komunikaciją užtikrinsime, kad ir 

toliau tuo būtų pasirūpinama. 

 

Dominykas Tvaska ėjas VGTU prezidento pareigas: Kaip jūs matote tą situaciją, kuri 

nutiko Lietuvoje dėl elektroninių-mokslinių duomenų bazių? Kokia situacija pas mus 

universitete ir kaip jas galima tvarkyti? 

Paula Valaitytė Ats.: Ši situacija liūdna, gaila, kad biudžete neatsirado tam vietos. 

Turėtume kovoti dėl duomenų bazių prieigos, kadangi tai svarbu studentams, ypač 

AGAI studentams. Turėtume su LSS dėl to, nes studentams svarbu pasiekti informaciją.  

Ieva Gudinaitė Ats.: Pritarčiau Paulai, kad situacija liūdna, bet šnekėjau su savo 

fakulteto dekane, tai dar nėra visiškai aišku VGTU atsisako ir praranda visas duomenų 

bazes ar bandys patys finansuotis ir laikyti šias bazes. Tikiuosi, kad bendrai su 

universitetais pasieksime to, ko norime. 

Aistis Mozūraitis Ats.: Pagrindinės duomenų bazės lieka, nes universitetas pats rašo 

straipsnius ir t.t. Todėl pagrindinės duomenų bazės lieka, tačiau atkrenta mažesnės. Tai 

yra blogai, nes kuo didesnis priėjimas prie žinių, tuo studentams lengviau jas pasiekti, 

tiek universitetui vykdyti veiklą. Finansavimą galima gauti per įvarius projektus ir 

universitetas galbūt pats finansuosis.  

 

12. VGTU SA prezidento rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naująjį VGTU SA prezidentą. 

 

13. VGTU SA AGAI delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę neeilinę rinkiminę 

konferenciją 
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Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VGTU SA neeilinėje visuotinėje 

rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 5 delegatai.       

 

Paulius Leščiauskas AMf- 18/2 

Anita Kušlevič Almu-20 

Igor Matvijenko AMf-19/2 

Akvile Bulotaitė AMf-19/1 

Laura Šoštokaitė AMf -19/3 

 

14. Konferencijos uždarymas 

 

 

 


